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Het eerste jaar na het samengaan van beide bridgeverengingen zit erop en kijken we terug op een 

geslaagd en eigenlijk ook rimpelloos verlopen seizoen. 

Ontwikkeling vereniging 

Ledenverloop 

We hebben dit verenigingsjaar ons 100ste lid kunnen verwelkomen. Dit is met name te danken aan de 

instroom van ex-cursisten. Een groot deel van de leden kent een zgn. dubbel lidmaatschap en spelen 

op beide speeldagen mee. Voor de maandag hebben zich 65 en voor de woensdag 67 leden 

aangemeld.  

Na het speelseizoen 22-23 hebben we 10 leden uitgeschreven (overlijden, leeftijd) en voor het 

nieuwe seizoen ook weer 13 nieuwe leden en 2 aspirant leden kunnen verwelkomen. Het aantal 

leden blijft op deze wijze boven de 100.  

In de zomerperiode ontvingen we het overlijdensbericht van Eleonora de Kort. Eleonora is in kleine 

kring begraven. Bij de eerste zitting van het nieuwe seizoen hebben we Eleonora herdacht.  

Bestuur 

In de loop van het verenigingsjaar heeft zich in de verdeling van de bestuursfunctie een wijziging 

voorgedaan. In onderling overleg heeft het bestuur besloten om de functie van voorzitter op interim 

basis door een ander bestuurslid te laten vervullen. Dhr. Gerrit Stigter was bereid deze taak van dhr. 

Albert van der Moolen over te nemen. Dhr. Albert van der Moolen legt in de e.v. ledenvergadering 

zijn bestuursfunctie neer. Dan zal een voorstel tot aanvulling van het bestuur worden gedaan alsmede 

voor de verdeling van de bestuurstaken. 

Het bestuur heeft 8x vergaderd. In deze vergaderingen zijn o.a. de bijzondere activiteiten voorbereid. 

 

Contributie 

In de algemene ledenvergadering hebben de leden ingestemd met een verhoging van de contributie. 

De verhoging was nodig als gevolg van de verhoging (verdubbeling) van de zaalhuur. Deze verhoging 

had weer alles te maken met de gestegen kosten van de verwarming en verlichting van de zaal. Voor 

een enkelvoudig lidmaatschap is de contributie vastgesteld op € 40 en voor een dubbel lidmaatschap 

op € 72 per jaar. 

Financieel resultaat 

We schrijven over dit jaar een batig saldo van € 863. Daarnaast is er € 850 aan de reserves 

toegevoegd voor toekomstige (vervangings)insvesteringen (bridgemates, laptop/printer, 



spellenschudmachine) en is er € 500 gereserveerd voor de viering van het 50-jarig jubileum. Het batig 

saldo wordt toegevoegd aan de algemene reserve. 

Verloop competitie 
Mede dankzijn een coronavrij seizoen is de competitie volgens planning verlopen. De vaste 

zittingstijden, op maandagmiddag en woensdagavond, waren goed bezocht. De gewijzigde 

(vervroegde) aanvangstijd op woensdag is goed bevallen.  

De dupliceermachine is goed gebruikt. Op een korte periode na zijn de gespeelde spellen steeds door 

de dupliceermachine verzorgd. Een ploegje van 6 vrijwilligers heeft zich van deze taak gekweten. 

Dankzij dat werk is het niet nodig om op de zitting zelf nog spellen te schudden en in te voeren in de 

bridgemates. 

Er is op beide dagen in 2 lijnen gebridged. Dit leverde de volgende kampioenen op: 

maandag: 

clubkampioen: Joke Gotink en Joost Walter 

slemkampioen: Henny Lagendijk en Truus van Helvoort 

woensdag: 

 clubkampioen: Henny Lagendijk en Henk Rietberg 

 slemkampioen: Ria Wiegerinck en Martin Wiegerinck  

Drives 
We hebben dit jaar 2 goed bezochte Open Drives kunnen verzorgen. De eerste, in november, was een 

avonddrive. De tweede in het voorjaar een middagdrive. Deze laatste activiteit is gevolgd door een 

Indisch getint buffet bij De Tapperij en viel bij de deelnemers erg in de smaak. 

Voor de leden is een gezamenlijke Kerstdrive (67 deelnemers) en Slotdrive georganiseerd. De 

huiskamerdrive heeft geen doorgang kunnen vinden bij gebrek aan voldoende belangstelling. 

In de zomerperiode waarin er geen competitie is, zijn er 5 Open Zittingen verzorgd. Op deze avonden 

kunnen de ex-cursisten meer ervaring opdoen en andere bridgers het bridgeritme onderhouden. 

Deze avonden hebben naast een netto opbrengst van € 250 voor de clubkas, ook een aantal nieuwe 

leden opgeleverd. 

Cursussen 
De vereniging realiseert zich het belang van een regelmatig cursusaanbod en is ook erg blij met het 

vele werk dat Joke Gotink hierin steekt. Dit jaar bijgestaan door mede docent Joost Walter zijn er 

twee groepen gestart met de beginnerscurussen. Deze werden verzorgd in de Bibliotheek. De 

zaalhuur neemt de vereniging voor zijn rekening. De club kan dit bekostigen uit de eenmalige subsidie 

die we in de coronaperiode van de gemeente hebben ontvangen. Het is een mooi resultaat dat zich 9 

ex-cursisten hebben aangemeld als lid van onze vereniging. 

Website 
De clubwebsite wordt bijgehouden door Joost Walter. Op de site worden alle activiteiten van de 

vereniging en ook de uitslagen van de zittingen vermeld. 

Ruurlo, 1 oktober 2023 
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